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Verksamhet
Klubben har arbetat med att förtydliga årshjulet utifrån vilka aktiviteter som ska ingå samt hur
ambition kan möta förutsättningar. Klubben har också bitvis anpassat verksamheten utifrån de
nya direktiven som kommunicerats från Svenska konståkningsförbundet. Representanter har 
deltagit i forum med kommunen, Riksidrottsförbundet, RF SISU, Svenska 
konståkningsförbundet och Bohusläns - dals konståkningsförbund i syfte att skapa en 
tydligare kommunikation och förståelse för ett helhetsperspektiv.

Värdegrund
Klubben har genomgått utbildningen ”Trygga idrottsmiljöer ” av RF SISU med hjälp av 
ungdomar och två vuxna medlemmar i föreningen. Det har skapat förutsättning till att ta fram 
en handlingsplan kopplat till området. 

Ekonomi
Klubben har fortsatt arbetat med att stärka ekonomin och samtidigt medvetenheten kring vad 
små förändringar kan skapa för effekter. Kassörsrollen har fortsatt varit hårt belastad och en 
mer hållbar lösning för denna roll behöver ses över.

Bidrag
Det har bitvis blivit en ökad medvetenhet kring värde av att söka bidrag men det har samtidigt
varit svårt att finna tid till att prioritera det. Klubben har fått god hjälp av RF SISU när det 
gäller att både skapa en plan över tid och söka själva bidragen.



Åkarkontrakt
Klubben har arbetat aktivt med att stärka upp rutinerna kring åkarkontraktet men det 
efterfrågas fortsatt mer tydlig och kontinuerlig information för att det ska nå ut till 
medlemmarna. På grund av tidsbrist har målet att nå 100% följsamhet till åkarkontraktet inte 
kunnat uppnås ännu. 

Kommittéerna
Arbetskommittéerna har arbetat på som planerat men behöver fortsatt stärkas upp med nya 
medlemmar. Erfarenheten från det gångna året är att det fortsatt finns behov av att informera 
om syfte för att det ska vara motiverande, givande och roligt att arbeta ideellt.

Administration
Klubben har haft representanter som gått utbildning i kommunens system och även haft 
kontinuerlig kommunikation med RF SISU gällande hur man söka bidrag. 

Kommunikation
Klubben har arbetat kontinuerligt med att rätt kommunikation ska bli tillgänglig på rätt plats.

Skridskoskola
Klubben och kommittén för skridskoskola har arbetat med att stärka upp struktur för 
skridskoskolan, vilket har genererat i positiv feedback från såväl medlemmar som tränare.

Testverksamhet
Strukturen för test håller på att ändras inom konståkning och klubben har förhållit sig till de 
nya direktiv som kommit. Ett test har genomförts.
 
Tävlingsverksamhet
Klubben har genomfört de tävlingar som var planerade.

Lägerverksamhet
Klubben uppfyllde målet och erbjöd två veckors intensivläger och tre veckors sommarläger. 

Showverksamhet
Klubben har genomfört en julavslutning och en vårshow.

Sponsorer
Klubben har haft flöjande sponsorer under 2023/2024: Ica Kvantum Stenungsund, SLS 
Montasje, Indus, Nya Stiggans Billack, Offitech, Fiskhuset, Renova, Stenungsunds 
Marinservice, Flügger Färg.

Försäljningsaktiviteter
Försäljningskommittén har arbetat utifrån uppsatt plan för årshjulet. En del av aktiviteterna 
har följt tidigare års budgetplan medan andra visar på en minskning.
 
Lotteriverksamhet
Lotteri har anordnats som planerat vid större event och varit en inkomstkälla.
 
Kaféverksamhet
Efter nya direktiv har klubben getts tillåtelse att anordna en mindre kaféverksamhet och det 



har bidragit både till gemenskap och en inkomstkälla.

Skridskoverksamhet
Träningsverksamhet - is
Klubben har som planerat skapat förutsättningar till att i största möjliga mån erbjuda 
individuella scheman för åkarna. Istider har erbjudits och åkarna har själva fått önska när och 
hur många tider de velat ta del av. Kontinuerligt arbete har lagts ner för att säkerställa att 
träningen sker på ett säkert och utvecklande sätt.
Koreografi har fortsatt erbjudits på avsatta tider i schemat mer kontinuerligt och inte bara 
under utvalda helger.

Tävlingsåkare
Klubben har mött de nya direktiv som kommit och på så sätt anpassat verksamheten för att 
skapa förutsättning till att erbjuda möjligheten att bli tävlingsåkare.

Vuxengruppen
Det har erbjudits möjlighet för vuxna att träna men mer utifrån individuella önskemål.

Träningsverksamhet – off ice
Klubben har genomfört off-ice projektet med Elin Hallberg och syfte var att öka 
medvetenheten kring behovet av fys inom konståkning.

Elitlicens
Klubben har haft en beviljats elitlicens.

Skridskobredd
VuxIS
Klubben har inte haft förutsättningar att stärka upp delen kring VuxIS.

FamiljeIS
FamiljeIS har erbjudits varje vecka, med undantag för de tillfällen som det vara andra 
aktiviteter i arenan. Det har varit uppskattas av medlemmarna. 

UngdomarsIS
Klubben har inte haft möjlighet att arbeta med detta område.

Utbildningsverksamhet
Utbildningsinsats har gjorts och följande utbildningar har klubbens medlemmar deltagit i:

- Domarutbildning
- Tränarutbildning Steg 1
- Tränarutbildning Steg 2A
- SISU Grundutbildning för Tränare – Unga ledare

GDPR
Arbetet med GDPR fortgår och uppdateras utifrån behov.

Investeringar
Inga stora investeringar är planerade inför det kommande året.


